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Verksamhetsberättelse 2020 
 
Styrelsen för SPF Seniorerna Lerbäck får härmed avge följande verksamhetsberättelse för året 1 jan – 

31 december 2020. Verksamheten har under den tiden i hög grad präglats av den pandemi föranledd av 

covid 19, som kommit att allvarligt inverka på vår verksamhet från senare delen av februari till årets 

slut. Föreningen kunde därför genomföra ett medlemsmöte i januari 2020 och årsmötet under senare 

delen av februari. Därefter har vi varit hänvisade till utomhusaktiviteter under resten av året. Vår 

verksamhet har alltså lidit avsevärd skada av detta och styrelsen kan med beklagande konstatera att vi 

inte på långa vägar kunnat genomföra den verksamhet som vi hade önskat och som vi planerade för. 

 

Styrelsen har haft följande sammansättning: 

 

Ordförande Harry Herrgård 

Vice ordförande Solweig Clefjord 

Kassör Gulli Bergvall 

Sekreterare och medlemsregisteransvarig Inger Francis  

Ledamot/reseansvarig Ove Edetun 

Ledamot Tord Sandgren 

Ledamot Inge Karlsson 

 

Revisorer  Inga-Britt Renstrand o Jan-Olof Wetterskog 

ordinarie och Inga-Lill Nilsson och Sven-Enar 

 Pehrson suppleanter 

 

Kommunala Pensionsrådet (KPR) Solweig Clefjord och Anita Karlsson, 

 ordinarie och Ann-Britt Herrgård, supp- 

 leant 

 

Ombud till Lerbäcksmarkens årsmöte  Ove Rosell, Harry Herrgård, Gullmar Nilsson, 

Raine Norström och Lars-Göran Bergvall 

suppleant 

 

Lerbäcksmarkens parkering Gullmar Nilsson och Ove Rosell, ansvariga 

 

Verksamhetsansvariga 

 

Kultur och utbildning  Inge Karlsson, sammankallande, Pia Alm och Ove 

Nilsson 
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Sånggruppen Lergökarna                                    Sven-Enar Pehrson, sammankallande 

 

Friskvård och boule Wiola Norström, sammankallande, och Gun 

Alfredsson, Ulla Bergkvist, Inge Karlsson, 

Margareta Hökerberg, Inga-Lisa Nilsson och Raine 

Norström 

 

Lotterier Tommy Sedell, Christina Edetun och Anne-Marie 

Jansson 

 

Resor och utflykter Ove Edetun sammankallande, övriga Lennart 

Andersson och Inga-Lill Sedell  

 

Programkommitté Sammankallande Ove Edetun, övriga Pia Alm, 

Ove Nilsson, Inga-Lill Sedell, Lennart Andersson 

 

Trafikombud Lars Nilsson sammankallande, övrig Ove Rosell 

 

Valberedningen Sammankallande Anita Karlsson, övriga Rolf 

Karlsson och Lars Olsson 

 

Årsmötet hölls den 20 februari 2020 i Tallbackskyrkan i Åsbro med 52 närvarande medlemmar. Till 

ordförande för årsmötet valdes Rolf Carlsson och till sekreterare utsågs Inge Karlsson. Vid 

inledningen hölls parentation och ljuständning för de medlemmar som avlidit under året. Efter 

årsmötet inbjuds medlemmar till kaffe och semlor och en trevlig samvaro. 

 

Medlemsantalet vid årets början var 153 och vid dess slut 146. Minskningen får väl i huvudsak ses 

mot bakgrund mot den minskning av verksamheten som vi tvingats till under året.  

 

Föreningens ekonomi framgår av bokslutet. Styrelsens menar att vår ekonomi är god och man kan 

notera två särskilda faktorer under året som haft särskild påverkan. Först kunde Lerbäcksmarken inte 

genomföras och det betydde att den inkomst som vi haft genom åren då vid skött parkeringen vid 

marknaden har uteblivit. Vidare har vår egen verksamhet minskats på grund av pandemin, vilket lett 

till att våra sammanträdeskostnader m m hamnat på en låg nivå. Styrelsemöten har till följd härav 

också minskat då vi i huvudsak diskuterat olika frågor via mail och vid telefonsamtal eller vid de olika 

utomhusarrangemang som vi genomfört. Endast ett traditionellt medlemsmöte kunde vi genomföra. 

Det var i januari då vi hade en trevlig presentation av kommunens engagemang i TV-programmet 

”Tjuv och polis” och då vi bl a hade besök av Christian Vargahed, som ju vann tävlingen. 

Dessutom har vi haft ett flertal utomhusaktiviteter varav särskilt skall nämnas vår sedvanliga 

friskvårdsdag den 16 augusti vid Hembygdsgården i Lerbäck. Där var ett drygt 50-tal medlemmar 

närvarande i strålande väder och vi genomförde en tipspromenad och vår vanliga femkamp med gott 

humör. Dessutom medverkade fysioterapeut Mårten Kjällman från Askersunds vårdcentral med råd 

om hur vi pensionärer på bästa sätt ska leva i vardagen för att behålla vår hälsa. Så bjöd föreningen 

alla på landgång och dryck från Bergsgården i Närkesberg. 

Därefter har vi under september genomfört en bakluckeloppis vid parkeringen vid Tallbackskyrkan 

med god tillslutning och vid två tillfällen har vi möten vid Sjöparken med grillning som kokning av 

korv och en tipspromenad. Dessutom hade vi en utflykt till ”Konst på hög” i Kumla där deltagarna 

genomförde en trevlig promenad bland alla konstverk där Lars Vilks ”Corona” var en nyhet för oss. 

När det gäller bakluckeloppis och träffarna vid Sjöparken är det Ove Edetun som förtjänstfullt hållit i 

arrangemangen. 

Därutöver har vi haft lättgympa i idrottshallen i Åsbro och dessutom spelat boule där under regim 

”Passion hela livet” varigenom vi fått ekonomiskt bidrag från Region Örebro län. Men 

coronarestriktionerna begränsade starkt dessa aktiviteter, men under sommarhalvåret flyttade vi ut 
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boulen i det fria och kunde samlas ett tjugotal gånger för spel i Skyllberg. Vi hade god tillslutning, i 

princip så många som möjligt kunde delta för att hålla säkert avstånd när resultaten skulle granskas.  

 

Det projekt om ”ofrivillig ensamhet” som startades bland pensionsärsföreningarna i Askersund och 

flera andra föreningen fick avbrytas när pandemin slog till och kan förhoppningsvis återstarta när den 

är över. 

 

 

Informationen till våra medlemmar under året om bl a våra aktiviteter har i huvudsak skett genom 

notiser i Nerikes Allehanda, mail och framför allt genom SMS-meddelanden till alla de medlemmar 

som numera har mobiltelefoner. Genom medlemskapet fåt alla förbundstidningen Senioren som är en 

värdefull tillgång för oss pensionärer. 

 

Slutord 

Styrelsen vill slutligen tacka alla medlemmar för det år som gått, samtidigt som vi än en gång beklagar 

att det inte funnits möjligheter att bedriva verksamheten på det vanliga sättet under året. Vi hyser 

förhoppningen att 2021 års verksamhet så småningom kan bli mer lik den som varit bruklig, vilket bör 

kunna ske om vaccineringen kan få den effekt på pandemin vi alla hoppas på. 

 

Åsbro den 31 december 2020 

 

 

………………………..                      ……………………………            …………………………         

Harry Herrgård                                     Inger Francis                                 Solweig Clefjord 

 

 

 

………………………..                      …………………………….             ………………………. 

Gulli Bergvall   Ove Edetun                                      Tord Sandgren 

 

 

………………………. 

Inge Karlsson 
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